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 O S A D N Í  V Ý B O R  K R Č Í N  
     

         

Zápis z 3. veřejného jednání Osadního výboru Krčín, 

konaného 8. 12. 2015 od 19.00 hodin v Základní škole Krčín. 
 

 

Přítomni: Jiří Hladík, Jiří Klemt, Ing. Martin Klika, Ing. Ondřej Slavík, Ing. Zdeněk Slavík, 

Jiří Škoda, Ing. Miroslav Vintera,  

Omluveni: Ing. Pavel Dostál, Mgr. Martin Volf, Irena Voříšková, Ladislav Zelený.  

Hosté: Jiřina Grymová, Jaromír Hlavatý, Mgr. Pavel Krošlák, Zuzana Maurová, Ing. Jan 

Voborník. 

 

Program jednání:  

1) Kontrola plnění usnesení z minulého jednání OV 

2) Přehled investičních akcí v Krčíně v roce 2015 

3) Informace z jednání ZM a plánované investiční akce v Krčíně v roce 2016 

4) Vyjádření k žádosti o prodej a pronájem pozemků 

5) Různé, diskuze 
 

1)  Kontrola plnění usnesení z minulého jednání OV 

a) Prodej p. p. č. 246/2 v Dobrušské ul. o výměře 86 m
2 

nebyl RM schválen. 

b) Prodej pozemku st. p. č. 301 o výměře 17 m
2
 se stavbou býv. trafostanice, neproběhl, 

pokračuje pronájem.  

c) RM využití staré školy opakovaně projednávala, využitím budovy se bude zabývat také dne 

22. 10. ustavený Spolek Krčín, který se stane partnerem pro jednání s radnicí. 

  

2) Přehled investičních akcí v Krčíně v roce 2015 

V končícím roce se v Krčíně nebo v jeho bezprostředním okolí podařilo uskutečnit tyto 

investiční akce: úprava v ul. V Zahradách pro obousměrný provoz cyklistů; rekonstrukce 

komunikace, nový chodník a cyklostezka v Náchodské ul.; nový živičný povrch Pod Lipami. 

Plánované investiční akce, které se nepodařilo realizovat, budou přesunuty do roku 2016.  

 

3) Informace z jednání ZM a plánované investiční akce v Krčíně v roce 2016 

Dne 3. 12. 2015 se uskutečnilo jednání ZM, které nedoporučilo prodej pozemků p. p. č. 254/1, 

254/2 a 688/1 v k. ú. Krčín soukromému zájemci, protože jsou v nově připravovaném 

územním plánu určeny pro výstavbu. ZM bylo dále seznámeno s koncepcí předloženou 

Spolkem Krčín na využití staré školy jako multifunkčního komunitního centra, k tomu bylo 

domluveno, že vznikne pracovní skupina, která se bude budoucností objektu zabývat. Dále se 

diskutovalo k inundačním propustku v Husitské ul. (Ing. Voborník podal obsáhlou přednášku 

o historii propustku a vysvětlil potřebu jeho rekonstrukce.)  

ZM dále schválilo rozpočet města na rok 2016. V k. ú. Krčín a v jeho blízkosti jsou 

naplánovány tyto investiční akce: nový asfaltový koberec Pod Lipami – pozastávka 110 tis. 

Kč; veřejné osvětlení a městský rozhlas v Nábřežní ul. – realizace 400 tis. Kč; autobusový 

přístřešek zastávka Krčín, Na Strážnici 300 tis. Kč; nástupní místo na přechod v Nahořanské 
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ul. – realizace vč. veřejného osvětlení 330 tis. Kč; kanalizace v Nábřežní ul. – půjčka firmě 

VAK Náchod 1 200 tis. Kč; přístřešek nad hlavním vchodem ZŠ Krčín 250 tis. Kč; parkoviště 

v Havlíčkově ul. (od křižovatky U Papežů po čp. 219 v Nádražní ul.) 200 tis. Kč; 

rekonstrukce lávky pro chodce a cyklisty v Náchodské ul. – projektová dokumentace (PD) 60 

tis. Kč; rekonstrukce komunikace v ul. kpt. Jaroše – PD 100 tis. Kč; koncepce řešení zahrad u 

škol (v tom i MŠ Krčín) 150 tis. Kč; cyklostezka z Budína přes Železovu louku a dvůr Obora 

do Spů – PD 700 tis. Kč; cyklostezka z ul. K Sirkárně přes Beranův most, podél odbočky 

k Popluží, pod Řezníčkovou strání, včetně přemostění Metuje u býv. krčínské elektrárny – PD 

380 tis. Kč. 

V rozpočtu se nenašly volné prostředky mj. na realizaci inundačního propustku v Husitské ul., 

na měřič rychlosti v Nahořanské ul. a na PD rekonstrukce staré školy čp. 22 v Krčíně. 

 

4) Vyjádření k žádosti o prodej a pronájem pozemků  

OMP požádal o stanovisko OV k  žádosti majitelky domu v Nábřežní ul. čp. 107 o koupi části 

přilehlého pozemku p. p. č. 44/9 o výměře cca 48 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, způsob 

využití ostatní komunikace. Pozemek je úzkým pruhem v šíři cca 2,1 m a v minulosti sloužil 

jako požární ulička mezi zahradami. Na pozemku se nachází sloup vedení městského rozhlasu 

a dřeviny. Dále požaduje nájem části téhož pozemku o výměře cca 10 m
2
, která je zastavěna 

kůlnami v šíři cca 90 cm. OV Krčín nedoporučuje prodej, ale navrhuje schválit pronájem u 

obou požadovaných částí p. p. č. 44/9 z důvodu zachování koridoru pro vedení sítí. 

 

5) Různé, diskuze  

Předseda OV informoval o tom, že na počátku listopadu byla na stěnu býv. krčínské radnice 

osazena věrná kopie pamětní desky padlým v první světové válce z epoxydové pryskyřice 

náhradou za bronzovou desku ukradenou v srpnu 2010. V listopadu proběhla rekonstrukce ul. 

Pod Lipami, nový živičný povrch podél chráněného lipového stromořadí musel být podle 

požadavku Agentury ochrany přírody a OŽP vyřezán a odstraněn tak, aby 150 cm od paty 

stromů zůstal volný prostor. V těchto dnech právě probíhá demolice drážního domku čp. 411 

u býv. zahradnictví, plocha po zbořeništi bude zarovnána a zavezena zeminou. Dále přednesl 

žádost Ing. Pavla Dostála zaslanou e-mailem na zřízení měřiče rychlosti v Nahořanské ul. – 

tato položka nebyla ZM zařazena do rozpočtu. 

V diskuzi vystoupil zejména J. Voborník k inundačnímu propustku v Husitské ul. a poté další 

přítomní a doporučili zabývat se níže uvedenými záležitostmi: 

a) přeložit chodník mezi bytovými domy na sídlišti u Luštince do vyšší nivelety, v zimním 

období v době tání sněhu je neschůdný, plný sněhové břečky nebo ledu  

b) zavézt recyklinem nebo štěrkem výmoly v nezpevněné části Stavební ul. a na točně v parku 

u sokolovny 

c) upravit neschůdný povrch zejména v horní části ul. Pod Strážnicí (Kujalka) 

d) provést nátěr autobusové zastávky Krčín, most 

e) vyvézt přeplněné kontejnery na sklo v horní části ul. Pod Strážnicí a uklidit poházené lahve 

a střepy v okolí  

 

   

 

 

Jiří Hladík 

    předseda OV Krčín 
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Usnesení z 3. jednání Osadního výboru Krčín,  

konaného 8. 12. 2015 od 19.00 hodin v Základní škole Krčín. 
 
 

Osadní výbor Krčín:  
 

- nedoporučuje prodej části p. p. č. 44/9 o výměře cca 48 m
2
 v Nábřežní ul. a navrhuje 

schválit pronájem u obou požadovaných částí této pozemkové parcely z důvodu zachování 

koridoru pro vedení sítí. 

 

- doporučuje přeložení chodníku mezi bytovými domy na sídlišti u Luštince do vyšší 

nivelety.  

  

 
 

Jiří Hladík 

    předseda OV Krčín 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


